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Aanwezig  
Voorzitter Gerard Eijsink, plaatsvervangend voorzitter (CDA) 
De leden N. Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), R. de Cock (PL), Pieke Houben 

(SV), A.Kierkels (RO), H. Metsemakers (SV), Yvonne Parren (SV),  R. 
Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging M. Bultman (RO) wordt vervangen door S. Backus  
Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels   
Ambtelijke ondersteuning P. Pasmans bij punt 5C 

D. Noppers bij div agendapunten 
L. Janssen, V. Pennings, D. Alofs en T. Donders waren tevens aanwezig 
ter ondersteuning. 

Derden M. van Lieshout en W. Gort, Synthese bij punt 5a. 
Mw. A. Rudnik onderzoeker Rekenkamer bij punt 5b 
Mw. Lea Monod de Froideville, secretaris Rekenkamer 

Insprekers Geen 
Publieke tribune 4 personen  

Raadsleden op tribune R. Teluij  
Collegeleden op tribune Geen 

pers op de tribune Geen  
Commissiegriffier John Lommen  
 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De heer Backus 
merkt op dat een voorzitter volgens de Gemeentewet iemand moet zijn die raadslid is. Hij 
gaat wel akkoord met het voorzitterschap voor deze vergadering, maar wil wel dat de 

regelgeving hierop wordt aangepast en nageleefd in de toekomst. 
02 Vaststellen agenda 

Agendapunt 8b over de subsidie verenigingen in relatie tot hoogte van huurkosten wordt 
op verzoek toegevoegd. Verder wordt de agenda conform concept vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag 28 september 2015 
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

Naar aanleiding van het verslag worden nog vragen gesteld over de situatie met Hoera. 
Deze zullen later op de agenda bij punt 6a nog inhoudelijk worden behandeld. 
De heer Raemakers meldt dat hij de cijfers over de bezettingsgraad van de basisscholen 

in Ittervoort, Neeritter en Hunsel nog niet ontvangen heeft. De portefeuillehouder spreekt 
zijn excuses uit en laar de cijfers nog tijdens de vergadering aan alle leden uitreiken.   

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

05 Presentatie en thema’s 

05a  
 

Directeur Synthese W Gort 
De nieuwe directeur van Synthese stelt zich voor en houdt een presentatie over de werk-
zaamheden van Synthese. Op het gebied van de vluchtelingeninstroom zal Synthese ook 
werkzaam zijn, zowel aan de kant van het individu, maar meer nog aan de samenle-
vingskant, om na te denken hoe deze mensen goed ingebed kunnen worden in de samen-

leving. Er zijn nog geen overleggen geweest met partners hiervoor, wel uitnodigingen om 
samen te praten. De heer Raemakers wil weten hoeveel kosten Synthese heeft gemaakt 
voor haar werk met Questum inzake de aanbesteding van het bibliotheekwerk. De heer 
Gort heeft hier geen beeld van. Hij vindt, desgevraagd dat borging van lezen in het dorp 
een goede zaak is, waarbij Synthese zal bezien op welke wijze hierin kunnen bijdragen, 
los van wie hiervoor als partner aangezocht wordt.  Over de resultaten van Synthese is 
een rapport als conceptversie klaar dat thans bij de portefeuillehouder ligt. Zodra het 

rapport een definitief karakter heeft, komt het naar de commissie. De wethouder zegt 
hierbij dat dit voor de komende commissievergadering geagendeerd kan worden. Met het 
plan van aanpak voor de jaren 2016 -2017 gaat Synthese met de ambtelijke organisatie 
vanaf 3 november aan de slag. In de vergadering van 25 januari 2016 zal dit plan zoals 
het er nu uit ziet worden besproken in de commissie Sociaal. 

05b Rekenkamerrapport Zelfsturing in de praktijk 

De commissie heeft van het presidium het verzoek gekregen een advies uit te brengen 
over het rapport in zijn algemeenheid en in te gaan op de bevindingen in het bijzonder. 
Dit rapport zal ook worden besproken in de commissie bestuur en middelen van 4 no-
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vember 2015.  Mw. A. Rudnik en Mw. L Monod de Froideville van de rekenkamer zijn 

aanwezig voor beantwoording van vragen. 

Over het algemeen vindt de commissie het een goed rapport. Vooral de aanbeveling over 
communicatie wordt onderschreven. Mw. Rudnik benadrukt dat duidelijk communiceren 
wat de gemeente wil op gebied van zelfsturing beter vindbaar moet zijn op de gemeente-
lijke website. Ook een visie over bijvoorbeeld accommodaties en subsidies is erg belang-
rijk om als kader mee te geven. Binnen die visie moet je als gemeente kunnen loslaten 
en vertrouwen op de kracht vanuit de gemeenschap. Dan kun je als katalysator dienen. 

Zij vindt de taak van de gemeenteraad om de verbinding te zijn tussen de organisatie en 
de gemeenschap. Het verwachtingsmanagement blijft belangrijk.  
Er blijft verschil van mening tussen de heer Backus en de Rekenkamer over de wijze 
waarop de raad met de begroting omgaat. De heer Backus wil meer een cijfermatige be-
nadering, de rekenkamer gaat uit van een meer beleidsmatige insteek.     

05c Stand van zaken Ôs Dörp 

De heer Pasmans geeft een presentatie over de 9 avonden die in het kader van het tra-
ject Ôs Dörp gehouden zijn. Hij spreekt van spannende en uitdagende avonden, met als 
doel het ophalen van informatie. De opgehaalde informatie zal de basis vormen voor een 
beleidsinhoudelijk verhaal bij de kadernota, met aan koppeling accommodatiebe-
leid/subsidiebeleid. Er wordt aandacht gevraagd voor gebruik van actuele cijfers. De heer 

Raemakers wenst meer discussie vanuit een format van de gemeente. Hij vindt de dis-
cussie thans teveel afhankelijk van de inbreng van de discussieleiders. Mw. Alofs is daar-

entegen van mening dat de discussie vrijgelaten moet worden. Ieder dorp is immers an-
ders. De deelnemers aan de avonden zijn divers. Er zijn naast de bekenden die op veel 
avonden aanwezig zijn ook andere inwoners gekomen, waaronder ook jongeren. Commu-
nicatie naar de dorpen blijft belangrijk, ook een presentatie zoals de commissie heeft 
gekregen zou voor de dorpen beschikbaar moeten zijn. De portefeuillehouder zegt toe dat 
hij bij de presentatie van de kadernota een integraal geheel heeft, een aparte notitie die 
als basis voor de discussie kan dienen. De heer Backus verzoekt om nu al kort op een A4-

tje te vermelden wat er dan verwacht kan worden.    
06 Raadsvoorstellen  
06a Raadsvoorstel deelverordening subsidiëring educatie en ontwikkeling  

In 2010 is een regeling gemaakt waarbij Hoera als overkoepelende organisatie overal het 
peuterspeelzaalwerk coördineerde. Er zijn nog vier andere organisaties die het Jeugds-
peelzaalwerk uitvoerden. De kleinschaligheidstoeslag kwam echter niet bij de andere vier 

organisaties terecht. In de nieuwe regeling wordt elke organisatie gelijk gewaardeerd, en 
in staat gesteld hun werkzaamheden te doen los van Hoera. In het komende halfjaar 
wordt een bijdrage voor de verzorgers geboden die gebruikt wordt om bijscholing om om 

te gaan met kinderen met een taalachterstand. Doel van de nieuwe regeling is het deel-
namepercentage te verhogen en ook in de kleine kernen peuterspeelzaalwerk te kunnen 
blijven doen. De GGD zal als inspectie optreden. De GGD heeft een rapport uitgebracht 
en alle organisaties krijgen het groene licht. Er zijn alleen nog kleine aandachtpunten. Het 

rapport van de GGD wordt beschikbaar gesteld aan de commissie. Alle vijf de uitvoerende 
organisaties hebben uitgesproken dat ze met de nieuwe regeling goed kunnen werken.  
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raadsvergadering van 17 november 
2015. 

06b Motie Sturen op resultaat in het sociaal domein 
De door de fractie Samen Verder en Ronduit Open ingediende motie krijgt brede steun 
vanuit de commissie. Ook de fractie CDA dient zich aan als mede-indiener. De fractie D66 

vindt de motie sympathiek, maar mist toch een stuk onderbouwing. De motie beoogt dat 
het college beijvert dat er bij de inkoop van zorg meer gericht is op resultaat en zorgkwa-
liteit gericht inkoop. Daarnaast beoogt de motie dat zorgaanbieders binnen een half jaar 
informatie leveren over cliënttevredenheid en prestatie-indicatoren..  
De motie zal worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 17 november 2015.  De 
huidige eisen bij inkoop worden bij de motie gevoegd, mede als onderbouwing. De porte-

feuillehouder steunt de motie, maar vindt de tijd (binnen zes maanden) erg krap. Hij wil 
dit meenemen bij het te starten inkooptraject voor 2017.   

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
07a Collegemededeling kwartaalcijfers jeugdhulp en Wmo 

De fractie Samen Verder heeft enkele vragen gesteld over de kwartaalcijfers. Er is meer 
afstemming en overleg nodig voor het verkrijgen van de kwartaalcijfers voor het 3e kwar-
taal. Deze zullen begin december 2014 beschikbaar zijn. De elektronische aanlevering 

van cijfers is nog niet bij iedere aanbieder mogelijk. Begin 2016 is dit systeem waar-
schijnlijk bij iedereen operationeel, hetgeen bij alle partijen een werkbesparing oplevert. 
De overige gestelde vraag van Samen Verder zal schriftelijk worden beantwoord. 
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08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a Evaluatie vragen en agendering t.b.v. de commissie 

Naar aanleiding van het tijdig beantwoording van commissievragen wordt een discussie 
gevoerd over de mogelijkheden en onmogelijkheden van tijdig beantwoorden. De huidige 
termijn is erg krap. De fracties zijn niet in staat om de vragen eerder te stellen, omdat de 
stukken laat zijn, en het fractieoverleg eerst moet plaatsvinden. De organisatie is niet 
altijd in staat om de antwoorden tijdig te leveren. Er zijn diverse oorzaken, waaronder 
afwezigheid, drukke werkzaamheden en nodige afstemming met de portefeuillehouder.  

Er blijft verschil van mening, en er zal een weg gevonden moeten worden tussen prak-
tisch werken, maar met respect voor ieders verantwoordelijkheden.  

08b Vragen over hoogte subsidies vereniging deel tegemoetkoming huurkosten 
Er is onduidelijkheid over het op 7 juli 2015 genomen besluit over de subsidiekorting. Uit 
een overzicht blijkt dat de huurkosten voor de sportaccommodatie  met 50% gekort 
wordt. Dit is naar de mening van enkele fracties strijdig met het genomen besluit, of 

tenminste met de in die vergadering gedane toezeggingen van zowel de raadsvoorzitter 
als de portefeuillehouder. Het college zegt zich te houden aan het juridisch genomen be-
sluit. 
Fracties beraden zich of ze de raad opnieuw een uitspraak hierover laten doen middels 
een motie of initiatiefvoorstel.  

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Geen mededelingen  

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 
De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. 

Hierop kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de 
gegevens uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het 
betreft een planning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens ver-
nieuwd en bij elke vergadering aan de commissie ter kennis gebracht.  
Er zijn geen aanvullingen / opmerkingen 

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09d Jongeren 
Geen mededelingen 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Wethouder van den Beuken heeft enkele mededelingen over het Sociale domein. Gelet op 

het tijdstip van de vergadering zal hij deze schriftelijk aan de commissieleden sturen. 
Deze zijn bij het verslag gevoegd. 

10b 
 

Rondvraag 
De heer de Cock vraagt naar de stand van van zaken van het bestuur van het Bezoekers-
centrum Leudal. Dit wordt nog steeds gevormd door de portefeuillehouder, de heer Vo-
gels en een ambtenaar. De portefeuillehouder antwoordt dat er nog naarstig gezocht 
wordt naar potentiele bestuurders maar dat deze nog niet gevonden zijn. Hij heeft in de 
praktijk nauwelijks bemoeienis met het centrum. 
De heer Raemakers vraagt naar aanleiding van de in de vergadering overgelegde cijfers 

over prognose leerlingen aantallen van de scholen in Ittervoort, Neeritter en Hunsel 
waarom er in afwijking van het coalitieakkoord nu blijkbaar sprake is van fusie of sluiting, 
terwijl het leerlingenaantal niet onder de 50 leerlingen zit. De portefeuillehouder ant-
woordt dat hij nimmer gezegd heeft dat er sprake is van fusie. Hij heeft alleen gesprek-
ken aangekondigd over de kwaliteit van onderwijs met diverse partners in en rondom die 
scholen, omdat er voor bijvoorbeeld sommige leerjaren sprake is van twee leerlingen. Hij 

heeft daarbij het woord fusie uitdrukkelijk niet genoemd. 
10c 

 

Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 23.15 uur de vergadering en be-
dankt iedereen voor de inbreng. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is op 
30 november 2015. 

 
 


